
  

Verslag  van  jaarlijkse  ledenvergadering  van  Plaatselijk  Belang  Bergentheim  op  15  april  2015  

1  Opening.  

Voorzitter	  Anton	  ten	  Brinke	  opent	  de	  vergadering.	  Er	  zijn	  ongeveer	  25	  personen	  aanwezig,	  die	  
worden	  welkom	  geheten.	  In	  het	  bijzonder	  afvaardigen	  van	  de	  gemeente	  en	  van	  politieke	  partijen.	  En	  
een	  bijzonder	  welkom	  aan	  Johan	  ten	  Brinke,	  oud	  dorpsgenoot	  die	  een	  lezing	  gaat	  houden	  over	  
energie	  coöperaties.	  	  
Het	  zou	  kunnen	  dat	  het	  mooie	  weer	  er	  de	  oorzaak	  van	  is,	  dat	  de	  opkomst	  niet	  zo	  groot	  is.	  
En	  men	  is	  momenteel	  ook	  druk	  bezig	  in	  het	  dorp	  met	  de	  voorbereiding	  van	  de	  gondelvaart	  op	  
koningsdag.	  
De	  voorzitter	  geeft	  een	  kort	  overzicht	  van	  een	  aantal	  activiteiten	  in	  het	  afgelopen	  jaar.	  
  

De	  voetpaden	  in	  het	  van	  Roijensbos	  zijn	  verhard	  zodat	  het	  bos	  toegankelijk	  is	  voor	  rolstoel-‐	  en	  
rollatorgebruikers,	  waar	  dankbaar	  gebruik	  van	  gemaakt	  word	  door	  o.a.	  de	  bewoners	  van	  de	  
Muldershoek.	  Dit	  is	  in	  opdracht	  van	  de	  gemeente	  uitgevoerd	  door	  Stratenmakersbedrijf	  Veltink,	  
bijgestaan	  door	  een	  aantal	  vrijwilligers.	  	  
Leerlingen	  van	  de	  plaatselijke	  basisscholen	  hebben	  er	  vervolgens	  een	  flink	  aantal	  bloembollen	  
gepland.	  Ook	  zijn	  er	  twee	  banken	  geplaatst.	  Al	  met	  al	  is	  het	  een	  fraai	  geheel	  geworden.	  
In	  de	  volksmond	  word	  het	  bos	  “Bremouersbos”	  genoemd,	  maar	  er	  zal	  binnenkort	  een	  bord	  geplaatst	  
worden	  met	  de	  oorspronkelijke	  naam	  “van	  Roijensbos”	  
  

De	  gebruikelijke	  verkeersacties	  hebben	  ook	  afgelopen	  jaar	  weer	  plaats	  gevonden.	  
Een	  fietsverlichtingsactie	  nabij	  sportpark	  Moskou	  in	  samenwerking	  met	  de	  plaatselijke	  
voetbalvereniging.	  En	  samen	  met	  de	  politie	  hebben	  leerlingen	  van	  de	  basisscholen	  een	  
snelheidscontrole	  gehouden,	  de	  zgn	  	  “duim-‐actie”.	  	  Beide	  acties	  zijn	  succesvol	  verlopen	  en	  de	  
deelnemers	  zijn	  er	  enthousiast	  over.	  
  

Om	  de	  woningbouw	  in	  het	  dorp	  te	  stimuleren	  is	  er	  regelmatig	  contact	  met	  Roosdom	  Tijhuis	  over	  het	  
plan	  Bergentheim	  Zuid,	  Mollincksvaart.	  
Als	  PB	  proberen	  we	  te	  voorkomen	  dat	  met	  name	  jonge	  gezinnen	  ons	  dorp	  verlaten	  omdat	  er	  niet	  
anders	  dan	  projectmatig	  gebouwd	  kan	  worden.	  Dat	  is	  geen	  goede	  ontwikkeling	  met	  het	  oog	  op	  de	  
leefbaarheid	  nu	  en	  op	  langere	  termijn.	  
Ook	  de	  gemeente	  onderkend	  dit	  probleem,	  en	  ook	  Wethouder	  Prinsse	  is	  hierbij	  betrokken.	  
In	  de	  laatste	  gesprekken	  met	  Ro	  Tij	  is	  duidelijk	  geworden	  dat	  er	  wellicht	  toch	  weer	  wat	  
mogelijkheden	  ontstaan.	  En	  dat	  zien	  we	  uiteraard	  als	  een	  positieve	  ontwikkeling.	  	  	  	  	  
  

Inmiddels	  hebben	  we	  een	  eigen	  correspondent	  kunnen	  aantrekken,	  in	  de	  persoon	  van	  Lidy	  
Wesselink.	  We	  zijn	  blij	  dat	  ze	  dat	  wil	  doen,	  veel	  dorpsgenoten	  kennen	  haar	  schrijverstalent.	  
Ze	  verzorgd	  verslagen	  van	  diverse	  activiteiten,	  voor	  de	  eigen	  site	  van	  PB	  en	  Bergentheim.info.	  
Maar	  ook	  voor	  de	  Toren	  en	  kabelkrant	  van	  omroep	  Noos,	  waar	  we	  overigens	  nog	  mee	  in	  gesprek	  zijn	  
om	  een	  juiste	  en	  tijdige	  plaatsing	  geregeld	  te	  krijgen.	  
We	  vinden	  het	  belangrijk	  dat	  we	  als	  dorp	  en	  als	  PB	  aan	  de	  weg	  timmeren,	  we	  willen	  ons	  meer	  laten	  
zien,	  niet	  alleen	  in	  het	  dorp	  maar	  ook	  in	  de	  regio.	  Daar	  hebben	  we	  het	  afgelopen	  jaar	  al	  de	  nodige	  
aandacht	  aan	  besteed.	  



	  
Maar	  waar	  de	  meeste	  energie	  ingestoken	  is	  het	  afgelopen	  jaar	  is:	  De	  realisering	  van	  het	  Buurthuis.	  
Hier	  zijn	  we	  inmiddels	  al	  twee	  jaar	  mee	  bezig,	  en	  vergt	  nog	  steeds	  alle	  aandacht.	  	  
Met	  name	  de	  PB	  bestuursleden	  Gilian	  Schuurhuis	  en	  Regina	  Krijt	  hebben	  er	  heel	  veel	  tijd	  in	  
geïnvesteerd.	  Er	  is	  met	  veel	  nadruk	  op	  de	  noodzaak	  gewezen	  voor	  een	  dergelijke	  voorziening	  in	  
Bergentheim,	  zoals	  dat	  ook	  in	  andere	  dorpen	  in	  de	  gemeente	  het	  geval	  is.	  Ook	  in	  het	  kader	  van	  de	  
veranderingen	  in	  het	  sociaal	  domein	  is	  het	  heel	  hard	  nodig.	  	  Er	  zijn	  heel	  veel	  gesprekken	  geweest,	  en	  
er	  zijn	  al	  diverse	  plannen	  gepresenteerd,	  bijgesteld	  en	  opnieuw	  weer	  gepresenteerd.	  We	  komen	  wel	  
steeds	  een	  stapje	  verder,	  en	  we	  hopen	  nu	  wel	  op	  korte	  termijn	  groen	  licht	  te	  krijgen.	  
	  
Er	  word	  i.o.m.	  de	  gemeente	  gewerkt	  aan	  een	  inventarisatie	  van	  het	  nodige	  onderhoud	  aan	  straten	  en	  
voetpaden	  enz.	  binnen	  het	  dorp.	  	  
	  
Ook	  kunnen	  we	  melden	  dat	  er	  eind	  vorig	  jaar	  een	  AED	  is	  geplaats	  bij	  de	  Bijenkorf,	  deze	  is	  gesponsord	  
door	  Arenco,	  de	  ontwikkelaar	  van	  het	  Bijenkorf	  complex,	  wat	  inmiddels	  is	  opgeleverd.	  Een	  aanwinst	  
voor	  het	  dorp.	  
	  
Naast	  de	  genoemde	  feiten	  zijn	  er	  nog	  tal	  van	  zaken	  aan	  de	  orde	  geweest,	  grote	  zaken,	  maar	  ook	  
kleine	  zaken	  vergeten	  we	  niet	  en	  krijgen	  de	  nodige	  aandacht.	  	  We	  proberen	  in	  ieder	  geval	  de	  
aandacht	  zoveel	  mogelijk	  te	  verdelen.	  	  
	  
Het  verslag  van  de  jaarvergadering  van  2014.      	  Levert	  de	  volgende	  vragen	  op	  :	  
	  
Wat	  is	  de	  stand	  van	  zaken	  m.b.t	  .	  de	  heropening	  van	  het	  station	  in	  Bergentheim	  ?	  	  
Voor	  de	  provinciale	  	  verkiezingen	  van	  onlangs	  is	  dit	  is	  weer	  op	  de	  politieke	  agenda	  gezet	  door	  de	  CU.	  	  
Wethouder	  Jannes	  Janssen	  gaat	  hierop	  in:	  Het	  doortrekken	  van	  de	  lijn	  van	  Almelo	  naar	  Hardenberg	  
moet	  eerst	  gerealiseerd	  worden,	  dat	  zal	  in	  2016	  gebeuren.	  	  
Gezien	  het	  aantal	  dorpen	  die	  aan	  de	  beide	  lijnen	  liggen	  en	  de	  omvang	  daarvan,	  zou	  Bergentheim	  
zeker	  in	  aanmerking	  moeten	  komen	  voor	  een	  station/halte.	  	  Daar	  gaan	  we	  dan	  ook	  voor.	  	  	  	  	  	  
Het	  uitgangspunt	  is	  een	  halfuursdienst,	  dat	  kan	  met	  twee	  treinen.	  Wanneer	  die	  betere	  verbinding	  is	  
gerealiseerd	  tussen	  Drente	  en	  Twente,	  zou	  dit	  aantal	  treinen	  misschien	  uitgebreid	  moeten	  worden,	  
en	  ligt	  er	  weer	  een	  ander	  plaatje.	  We	  blijven	  het	  op	  de	  voet	  blijven	  volgen.	  
	  
Wie	  is	  momenteel	  de	  wijkagent,	  en	  is	  aanspreekpunt	  ?	  
Na	  het	  afscheid	  van	  dhr	  Mepschen,	  is	  mevrouw	  Marion	  van	  der	  Sleen	  aangesteld	  als	  interim	  
wijkagent.	  	  Inmiddels	  hebben	  we	  bericht	  gehad	  van	  haar	  zwangerschap,	  zij	  blijft	  vooralsnog	  wel	  
aanspreekpunt,	  maar	  zal	  in	  voorkomende	  gevallen	  de	  zaken	  doorgeven	  aan	  dhr	  Veurink.	  
	  	  	  
Het  financieel  jaarverslag.  Levert	  geen	  vragen	  of	  opmerkingen	  op.  
De	  kascontrole	  commissie,	  bestaande	  uit	  Gineke	  Peltjes	  en	  Alie	  Klok,	  doet	  bij	  monde	  van	  Gineke	  	  
verslag.	  Er	  zijn	  geen	  bijzonderheden	  geconstateerd	  en	  is	  in	  goede	  orde	  bevonden.	  	  
Er	  is	  een	  compliment	  voor	  de	  penningmeester	  Wilma	  Olthof.	  	  	  
De	  Kascontrole	  commissie	  voor	  het	  volgende	  jaar	  zal	  bestaan	  uit:	  Gineke	  Peltjes	  en	  Gerrie	  Hofsink.	  
	  



Op	  verzoek	  van	  de	  werkgroep	  Gewoon	  Gezond	  Bergentheim,	  word	  het	  project	  JOG	  (	  Jongeren	  Op	  
Gewicht	  )	  gepresenteerd	  door	  Jan	  Schutte.	  Het	  gaat	  over	  de	  initiatieven	  die	  genomen	  worden	  om	  de	  
Bergentheimers,	  en	  met	  name	  ook	  de	  jongere	  dorpsgenoten	  te	  stimuleren	  om	  bewust	  gezonder	  te	  
eten	  en	  te	  drinken	  en	  te	  bewegen.	  Kortom	  gezonder	  te	  leven,	  om	  de	  gezondheid	  te	  bevorderen,	  en	  
derhalve	  de	  levensverwachting	  te	  verbeteren.	  
Maar	  het	  geldt	  uiteraard	  voor	  alle	  doelgroepen	  en	  leeftijden.	  Met	  name	  worden	  ook	  genoemd	  Galm,	  
sport	  voor	  ouderen,	  en	  ook	  bijv.	  de	  Zonnebloem	  die	  omziet	  naar	  oudere	  mensen	  en	  daarvoor	  allerlei	  
activiteiten	  organiseert.	  	  Het	  is	  goed	  om	  te	  constateren	  dat	  dit	  soort	  dingen	  in	  het	  dorp	  de	  aandacht	  
krijgen	  en	  dat	  men	  daar	  actief	  mee	  bezig	  is.	  Naast	  een	  aantal	  instanties	  en	  ondernemers	  participeert	  
ook	  Plaatselijk	  Belang	  hierin.	  
	  
Gilian	  Schuurhuis	  geeft	  uitleg	  over	  de	  stand	  van	  zaken	  m.b.t.	  het	  Buurthuis.	  Omdat	  dit	  is	  teveel	  om	  
uitgebreid	  op	  in	  te	  gaan,	  doet	  hij	  dat	  in	  grote	  lijnen	  aan	  de	  hand	  van	  een	  beamer	  presentatie.	  
De	  eerste	  initiatieven:	  	  peilen	  van	  belangstelling	  en	  behoefte,	  het	  instellen	  van	  een	  meedenkgroep.	  
Vervolgens	  gesprekken	  met	  ambtenaren	  en	  deskundige	  instanties	  die	  ons	  verder	  zouden	  kunnen	  
helpen.	  Ook	  gesprekken	  met	  potentiele	  gebruikers	  en	  huurders.	  Het	  is	  al	  geen	  geheim	  meer	  dat	  het	  
Carinova	  pand	  aan	  het	  Bastingplein	  hiervoor	  in	  beeld	  is,	  dit	  is	  een	  goede	  locatie.	  	  Er	  volgen	  gespreken	  
met	  onder	  andere	  de	  Makelaar,	  de	  Gemeente,	  	  
de	  Woningstichting,	  en	  ook	  met	  andere	  mogelijke	  investeerders.	  Er	  zijn	  nog	  andere	  panden	  in	  beeld.	  
Het	  mag	  duidelijk	  zijn	  dat	  het	  opzetten	  en	  organiseren	  van	  dit	  hele	  gebeuren	  erg	  veel	  tijd	  en	  
langdurige	  aandacht	  vergt.	  Vergeet	  niet	  het	  instellen	  van	  een	  stichtingsbestuur,	  en	  van	  het	  nodige	  
beheer	  en	  opzetten	  het	  vrijwilligers	  gebeuren,	  fondsenwerving,	  en	  het	  aanleveren	  van	  de	  nodige	  
begrotingen	  en	  prognoses	  die	  gevraagd	  worden	  om	  een	  goede	  exploitatie	  mogelijk	  te	  maken,	  voor	  
de	  start	  nu,	  maar	  ook	  voor	  de	  komende	  jaren.	  	  	  
	  
Bestuursverkiezing  
Voorzitter	  Anton	  ten	  Brinke	  is	  aftredend,	  maar	  herkiesbaar.	  En	  zijn	  geen	  tegenkandidaten	  
aangemeld.	  	  
Gerrit	  de	  Groot	  is	  aftredend,	  Er	  zijn	  gesprekken	  gaande	  met	  een	  aantal	  kandidaten	  om	  hem	  op	  te	  
volgen.	  Hij	  word	  bedankt	  voor	  zijn	  inzet	  en	  inbreng.	  
Regina	  Krijt	  is	  ook	  aftredend,	  zij	  is	  vanwege	  gezondheidsredenen	  al	  een	  tijdje	  niet	  meer	  actief	  
geweest,	  en	  is	  nu	  niet	  aanwezig.	  Zij	  zal	  persoonlijk	  worden	  bedankt	  voor	  haar	  inzet	  en	  inbreng.	  	  	  
Voor	  haar	  activiteiten	  m.b.t	  het	  buurthuis,	  is	  een	  interim	  gevonden	  in	  de	  persoon	  van	  Willy	  Bril.	  	  	  	  
	  
De  algemene  rondvraag  :	  	  Hiervan	  word	  geen	  gebruik	  gemaakt.	  
	  	  
Pauze.  

  
Extra  onderwerp  dit  jaar:  Energiecoöperaties:  een  modegril  of  een  structurele  ontwikkeling  ?  

  
(	  Met	  dit	  onderwerp	  heeft	  Plaatselijk	  Belang	  in	  februari	  j.l.	  meegedaan	  aan	  de	  door	  gemeente	  
georganiseerde	  wedstrijd,	  “meest	  duurzame	  kern	  van	  de	  gemeente”.	  )	  
De	  oud	  Bergentheimer	  Johan	  ten	  Brinke	  geeft	  een	  interessante	  presentatie	  over	  dit	  onderwerp.	  
Hij	  woont	  al	  sinds	  1986	  in	  Friesland	  en	  is	  werkzaam	  geweest	  in	  diverse	  branches.	  



Hij	  is	  de	  laatste	  jaren	  nauw	  betrokken	  geweest	  bij	  het	  ontwikkelen	  van	  zonneparken	  en	  het	  oprichten	  
van	  energiecoöperaties	  in	  Noord	  Nederland.	  
Nederland	  loopt	  achter	  op	  het	  energie	  akkoord	  van	  2013,	  waarin	  de	  norm	  gesteld	  word	  waar	  we	  
over	  een	  aantal	  jaren	  aan	  moeten	  voldoen.	  	  Omschakeling	  van	  fossiele	  brandstof	  naar	  duurzame	  
energie	  is	  nodig.	  	  Zonneparken	  zijn	  daar	  voor	  een	  goed	  en	  rendabel	  middel.	  
Er	  worden	  voorbeelden	  genoemd	  van	  kleine	  kernen	  en	  stadswijken	  die	  een	  energiecoöperatie	  
oprichten,	  dus	  een	  initiatief	  van	  de	  burgers	  zelf.	  Op	  die	  manier	  kun	  je	  een	  deel	  van	  de	  winst	  	  van	  de	  
grote	  energiebedrijven	  zelf	  verdienen.	  	  Het	  is	  afhankelijk	  van	  de	  afspraken	  die	  je	  daarover	  maakt	  met	  
elkaar,	  maar	  het	  gegenereerde	  geld	  kun	  je	  ook	  in	  zetten	  voor	  algemene	  dorps	  aangelegenheden.	  
Onderzoek	  naar	  animo	  en	  draagvlak	  is	  nodig,	  vervolgens	  is	  er	  deskundige	  ondersteuning	  wenselijk.	  
	  
Sluiting  
De	  voorzitter	  bedankt	  ieder	  voor	  de	  aanwezigheid	  en	  de	  inbreng,	  met	  name	  de	  spreker,	  en	  sluit	  de	  
vergadering.	  
De	  volgende	  reguliere	  vergadering	  is	  op	  woensdag	  20	  mei	  a.s.	  om	  20.00	  uur	  bij	  Veenlust.	  
Degene	  die	  met	  vragen,	  wensen	  en	  verbeterpunten	  bij	  het	  bestuur	  willen	  komen,	  worden	  voor	  deze	  
avond	  uitgenodigd	  vanaf	  20.00	  uur.	  Eventuele	  zaken	  zullen	  we	  dan	  als	  eerst	  op	  de	  vergadering	  
behandelen.	  U	  kunt	  natuurlijk	  ook	  contact	  opnemen	  met	  één	  van	  de	  bestuursleden.	  	  
	  
	  
	  
	  

	  

	  

  

  

  

    


